



**SECRETARIA GENERAL F.J.F.S.
18 DE FEBRERO DE 2025
ACTA N.º 22 / 2025**

**ACTA DE L'ASSEMBLEA GENERAL EXTRAORDINÀRIA DE PRESIDENTS DE LA
FEDERACIÓ JUNTA FALLERA DE SAGUNT CORRESPONENT A LA SESSIÓ CELEBRADA
EL DIA 18 DE FEBRERO 2025**

PRESIDENTE EJECUTIVO

Hugo Morte Lorente

SECRETARIA GENERAL

Mar Bruno

**REPRESENTANTES DE JUNTA
DIRECTIVA**

Antonio Fresno
Marian Romero
Benja Alepuz
Vicente Cuenca
Rosana Camacho Pere
Tania LaPaz
Patrick Salvador
Sonia Urueña
Lidia Rovira

COMISIONES PRESENTES:

02.- LA PALMERETA
03.- EDUARDO MERELLO
04.- CHURRUCA-HISPANIDAD
05.- SANTA ANNA
06.- LA VILA
08.- SANT FRANCESC
09.- LA MARINA
10.- LUIS CENDOYA
11.- AVDA DOCTOR PALOS
12.- EL REMEI
15.- TEODORO LLORENTE
17.- EL MOCADOR
18.- EL PALLETER
19.- EL ROMANO
20.- LA PALMERA
22.- GILET
24.- LA VICTORIA
26.- PLAZA IBÉRICA
29.- EL MERCAT
31.- EL TABALET
32.- AVINGUDA
33.- EL TRONAOR
34.- PLAZA MARE NOSTRUM
35.- PLAZA DEL SOL
37.- PLAZA RODRIGO
38.- BALADRE
39.- VILA DE FAURA
41.- AVDA. 3 DE ABRIL
44.- NOU MONTIBER

Sent les 20.00 hores del dia indicat més amunt, es reuneixen en el domicili social de Federació Junta Fallera de Sagunt els membres d'aquesta que al marge es relacionen a fi de constituir l'Assemblea ordinària de JUNTA DE PRESIDENTS.

Oberta la sessió en primera convocatòria pel president executiu de l'òrgan, Don Hugo Morte, qui actua assistit per Donya Mar Bruno, es debaten els assumptes establits en l'ordre del dia de la convocatòria prèviament establida a aquest efecte, adoptant-se els acords que a continuació s'indiquen:

Ordre del dia reunió 18 febrer de 2025:

1. Lectura i aprovació
2. Actes fallers passats
3. Informe de presidència
4. Cavalcades Sagunt i Port
5. Lliurament recompenses
6. Expo ninot
7. Gal·la cultura
8. Autobusos/ Horaris actes setmana fallera
9. Precs i preguntes



1- Aprobació acta anterior.

S'aprova l'acta amb un vot en contra.

2- Actes fallers passats

Se celebra la Nit d' Albaes del sector IV sense incidències; Hugo Morte (president FJFS) agraeix el tracte dispensat a les FFMM de FJFS a les comissions i als Aytos. de Gilet i Faura

Respecte a la Crida, la Macrodepertà sense incidències i la dansa és un acte que ha vingut per a quedar-se a causa de la participació massiva.

Ángeles Alós (VP) demana disculpes ja que en l'entrada de xarangues, a Fran, president de la falla Churruca Hispanitat, no él va a informar del que havia parlat amb els representants; matisa que en cap moment va haver-hi una discussió i el que es va fer va a ser decisió dels quatre presidents, i agraeix a Héctor (Luis Cendoya) la seua col·laboració.

Agraeix també als cinc presidents que van a portar les seues xarangues per a l'espectacle.

Toni (VP) agraeix des de FJFS a les xarangues participants.

Hugo agraeix a Pirotecnia Lluch la mascletá que tret i informa que en l'orquestra no va haver-hi cap incidència.

En quant a l'acte de pasdobles, es realitze l'acte sense incidències, va a ser un acte molt emotiu per a les FFMM i agraeix la presència de l'assistència de les FFMM de FJFS de 2024, Nuria i Carla; dona l'enhonorabona a l'Aj. de Sagunt com a organitzador com a la Unió musical Portenya per la seua actuació.

Fran (Churruca Hispanidad) dona l'enhonorabona a Vicente (Festejos) i equip, l'organització de la macrodepertà ja que va a ser un èxit i considera que és un acte que ha de quedar-se; Vicente agraeix a tots els RG CRE la seua col·laboració.

3- Informe de presidència.

Sobre la subvenció d'agermanament, Hugo recorda que finalitza el 26 març, i comenta la conversa (que ja trasllat a presidents) amb Rafa Escoms de Participació ciutadana, el qual estava buscant possibles solucions, però no li ha sigut pogut trobar; Hugo comenta que una possible solució podria ser seriosa que una falla que li toque per a enguany viatjar a Cecina (queden Churruca Hispanitat, Tres d'abril i Vila de Faura), que el sol·licite i les altres després s'adherisquen. Després de diverses intervencions, s'ajorna a la pròxima reunió la selecció de la falla sobre la qual es demanarà la subvenció.

Mar (secretària) presa les dades que falten d'algunes falles d'arena, critica, disfressa i rams per a l'ofrena.



**SECRETARÍA GENERAL F.J.F.S.
18 DE FEBRERO DE 2025
ACTA N.º 22 / 2025**

Quant a les pòlisses d'assegurances, Naum enviara a cada falla tant la pòlissa de RC com la d'accidents; quant a la possible ampliació, directament que els presidents ho gestionen amb ell; Hugo dona l'opció que ho cobre a Federació i que després federació ho vaig cobrar a les falles corresponent, com es vulga.

Toni (VP) recorda que dimarts que ve acaba el termini per a presentar la memòria de les falles més sostenibles que atorga Vida Nova Parc; qualsevol dubte poden contactar amb ell.

Mar pregunta si alguna falla més vol aportar jurats; cap aportació nova.

Tania (VP) informa que després de l'exposició de fotografies divendres que ve, la Cort d'honor infantil assistirà a la Albà de la FM de *FJFS.

4- Cavalcades

Isaac (VP) indica que ja ha enviat les hores de concentració i la informació de les cavalcades; Hugo comenta que el punt complicat a Sagunt és des que es per a a realitzar balla fins a Camí Real, per la qual cosa les carrosses de FJFS es paralitzaren fins que unes 8 o 9 falles hagen realitzat el ball on es planta la falla El Remei, per a evitar el que ha ocorregut anys anteriors, amb l'objectiu que en el Camí Real no hi haja molts talls.

El mateix es realitzarà en el nucli del Port després del jurat.

David (Plaza Mare Nostrum) pregunta si hi haurà lloc reservat per als representants al que se li indica que sí, igual que anys anteriors.

Héctor (Luis Cendoya) i Juanjo (Tres d'Abril) comenten en el nucli del Port es pugen posar en la part de la Llotja algunes carrosses; s'informa que es revisarà i es confirmarà pel tema del trànsit.

Miguel (El Romano) comenta que pla hi hauria si plou al que Hugo li indica que en consens es plantaria el diumenge al que se li indica que el dissabte dia 8 de pre-falles és el que es reserva per a aquests casos; s'indica que en cas que s'haja de suspendre, es valoraran totes les opcions.

Hugo informa del Jurat:

- 1- Fran Tochena: Maestro Major del Gremi Artesà de Sastres i Modistes de la Comunitat Valenciana, D. El nostre Gremi és una de les institucions de moda més antigues i representatives del continent europeu, vetlant des de 1247 per la formació, la divulgació del concepte moda i Indumentària.
- 2- Ana Belén Sastriques Galvez: Indumentarista i propietària de Vestits Regionals Amparo Galvez. Fallera de la comissió Duc de Gaeta-Pobla de Farnals
- 3- Victor Yago: Formador i àrea manager de Estee Lauder i jurat en el primer campionat nacional de bodi paint de Alaquas .

S'aprova per unanimitat.



5. Lliurament recompenses

Mar recorda la informació sobre l'acte: a les 11.30 concentració dels fallers que arrepleguen recompenses i 12.00 inici de l'acte amb assistència lliure de públic.

Ismael (Eduardo Merello) torna a preguntar sobre pujar per la recompensa col·lectiva per part de l'estendard amb els representants vestits i el considera que no s'incompleix el reglament; se li indica que, com ja s'ha parlat en les anteriors reunions, que fins ara era una cosa i ara és una altra. Se l'informa que l'article és molt clar però que si després hi ha alguna conseqüència haurà d'assumir-la; Com li comenta Juanjo Landete (secretària) han canviat les normes i el que procedeix és complir el reglament.

6. Exposició del ninot

S'han compartit per part d'Hugo els horaris autoritzats per l'Aj.

Vicente (Festejos) informa que la recepció el dia 25 serà de 17 a 21h i es posarà un fotocoll com ja es va a informar.

Els ninots cal pujar-los caminant, sense poder utilitzar l'ascensor.

L'exposició serà la inauguració a les 20:00 i a les 19.00 passarà el jurat; els membres del jurat és el següent:

Jurado millors ninots, infantil i major de Sagunt:

1. Lorenzo Pérez: Des de fa 3 anys forma part d'un equip de plantà a València, Borriana i Silla; Jurat de falles grans d'especial a València en el 2017. En la actualitat ocupa el càrrec de president de falla.

- Inma Montero: FM any 2017, 6 anys secretària de JLF de Silla, diversos anys en diferents delegacions dins de la comissió; Jurat en diverses ocasions de falles, ninots indultats i presentacions.

- Nuria Royo: delegada de protocol i organitzant actes de falles, cercaviles, etc.; Ha anat diversos anys diferents localitats com a jurat de falles com Montcada, Carcaixent, Paterna. Xàtiva, etc.

Jurat millors ninots de secció infantils i majors de Sagunt:

- Ivan Serrador: Jurado de Ninot Indultat a Alaquàs i Alzira, Jurat de Fallera Major a La Pobla de Vallbona, Jurat de Falles a Sagunt, Gandia i Alzira Jurat de Llibret a Torrent, Alaquàs.

- Carla Gil: 7 anys consecutius exercint com a vicepresidenta de protocol i participant en l'organització i gestió de les activitats falleres; 4 anys com Jurado de falles en ciutats com: Paterna, Gandia i Sagunt.



**SECRETARÍA GENERAL F.J.F.S.
18 DE FEBRERO DE 2025
ACTA N.º 22 / 2025**

- Alba Perez: 3 anys consecutius exercint com a vicepresidenta d'infantils, m'encarrega d'organitzar i gestionar tots els berenars i activitats infantils de la comissió.; durant diversos anys en diferents localitats, jurat de *ninots indultats i falles com Alzira o Sagunt, Paterna, etc.

Aprovat per unanimitat.

L'horari serà de dilluns a dijous de 18.00 a 20:00h i divendres, dissabte i Domingo de 11:00 a 14:00 i de 18.00 a 20:00h

El dia 9 de 10.00 a 14.00 serà la recollida de ninots.

Tota la informació s'ha enviat per-mail.

Finalment, la reunió de presidents del dia 25 es realitzarà en el museu ja que el Nau on es realitzarà l'exposició tanca a les 21:00h.

Acompanyaren dues secretàries a la secretària general en el moment del lliurament del sobre que se sol·licitaran en el grup de Wassap igual que l'any passat.

Per part de FJFS hi ha un premi al millor Ninot gran de 300 € i al millor infantil de 200€; així mateix se sol·licitaran dos presidents per si hi ha algun tipus d'incidències; es presten voluntaris Héctor de Luis Cendoya i Sergio del Mocador.

En quan als esbossos, Vicente sol·licita a tres falles que ho passen en un format de major qualitat; han d'enviar-lo a comunicació abans del divendres.

Es posarà, una vegada vaig passar el jurat, l'esbós al costat del seu *ninot; quan passa el jurat només hi haurà un número.

7- Gala de la Cultura

Benja (VP) recorda que és el dia 2 de març en el Musical i tindran lloc reservat Representants, delegats i premiats.

En la pròxima reunió de cultura es donaran les invitacions.

Sergio (LaVictoria) si els representants estan separats de la falla al que se l'informa que aquests tenen lloc reservat.

8- Autobusos/ Horaris actes setmana fallera

Isaac sol·licita a cada falla les persones que es visten per a les cercaviles.

Hugo confirma amb Rosa (Faura) avançar la visita a Faura mitja hora, començant així a les 16:30h

Hugo agraeix públicament a Héctor (Luis Cendoya) la seua implicació i col·laboració amb l'organització dels autobusos de la visita a Gilet i Faura; Héctor comenta que s'ha valorat organitzar l'arribada en blocs: 15.00, 15.45 i 16:30H amb l'objectiu d'agilitzar les desfilades i aturades.

Hugo confirma que hi haurà 20 autobusos sent el mateix nombre aproximat de fallers vestits que l'any passat segons han informat els presidents; es va a reunir amb l'alcalde de Faura i Cap de trafique on se'ls indique que el recorregut serà el mateix que l'any passat i que reforçaran on la recollida d'autobusos.



**SECRETARÍA GENERAL F.J.F.S.
18 DE FEBRERO DE 2025
ACTA N.º 22 / 2025**

El dijous es reuniran amb l'alcalde de Gilet (convida a Héctor si vol assistir), per a veure si hi ha possibilitat d'implicar la Guàrdia Civil perquè no hi haja trànsit i hi haja prioritat en el moment de la recollida amb els autobusos per a poder desallotjar a tots els fallers de manera ràpida.

Vicent (Sant Francesc) comenta que es podria que començar la desfilada de Faura una vegada aquest l'última falla del Port pujada en el Bus; ell no és partidari d'avançar la desfilada de Faura pel fet que està el menjar de representants; Héctor li indica que ha de ser prioritat el col·lectiu i no les persones que assisteixen al menjar amb l'objectiu que que les comissions no arriben tan tard als casals com l'any anterior; Hugo li diu que se li indicarà al Mirador que màxim a les 14.30h a d'estar el menjar acabat perquè si no es decideix una altra cosa, l'inici de la desfilada serà a les 16:30h

David (Plaza Mare Nostrum) pregunta si començant a les 16.30 són vàlids els horaris plantejats i se li indica que sí; també comenta que s'intente que cap falla desfile a Gilet sense llum i sola, ja que desllueix molt el cercaviles.

Vicent (Sant Francesc) comenta que podria agilitzar que les falles de Sagunt que la recollida anara en el recinte firal; s'agraeix l'aportació i es pren nota perquè així siga. Hugo informa de les diferents hores d'inici de les cercaviles i informa que s'enviara per mail i dimarts que ve es recordaran de nou.

Rosa (Vila de Faura) comenta que Faura tindrà disponible la policia local i la seua ambulància posada pel mateix Aj.; Hugo li indica a Armando (Gilet) que el sol·licite a l'alcalde de Gilet que l'any passat va haver-hi queixes sobre aquest tema; així mateix, li convida a la reunió del pròxim dijous.

David (Plaza Mare Nostrum) comenta que l'any passat la queixa va vindre per la seua part ja que es va necessitar ambulància a Gilet i no hi havia.

Hugo torna a sol·licitar el pagament de la quota a federació de les comissions de Gilet i Faura.

9- Precs i preguntes.

Miguel (El Romano) pregunta si hi hauria algun problema que en una persona amb mobilitat reduïda realitzara l'ofrena; Hugo li indica que per descomptat que no, que únicament avise per a si han d'ajudar els membres de Federació.

Sergio (El Mocador) informa que la seua falla convida als italians el dia 18 a sopar.

Fran (Churruca) pregunta per la retirada dels contenidors on es planten les falles; que l'any passat ho gestione FJFS; Hugo li indica que ho consulta i l'informa.

Adrián (Plaza Ibérica) li indica que en el lloc que el propi Aj. li indica per a muntar la carpa, han posat dos bancs fixos; Ángel (La Marina) li ocorre una cosa similar amb uns senyals de trànsit.

Hugo els informara que gestionara amb l'Aj. totes dues coses.

Es pregunta per la data del repartiment de l'arena; s'informarà en quant es tinga coneixement del dia.



**SECRETARÍA GENERAL F.J.F.S.
18 DE FEBRERO DE 2025
ACTA N.º 22 / 2025**

Héctor comenta que ells l'any passat van haver de cremar la falla abans d'una falla de secció menor, per la qual cosa pregunta si enguany els bombers anaven a realitzar la xarrada igual que l'any passat; Hugo li comenta que dimarts vinent aniran i que se'ls mostren totes les incidències.

Es tanca la sessió a les 21:32H

Ordre del dia 25/02/2025:

- 1- Aprovació acta anterior.
- 2- Actes fallers passats
- 3- Informe presidència
- 4- Exposició del ninot
- 5- Cavalcada Port
- 6- Gal·la cultura
- 7- Actes Setmana fallera
- 8- Precs i preguntes

Lidia Rovira
Secretària d'actes